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ZAPISNIK 
 
sa 6. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 20. studeni 2024. godine u prostorijama 
Doma kulture u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Silvano Uravić - Predsjednik vijeća, Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić 

Škropeta, Silvia Fable, Ana Boneta, Esad Huskić, Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, Šemso Mujić i Dino 
Salamun, 

- nedostaju: Mauricio Bajerić i Ivan Vozila 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Glorija Fable – Pročelnica JUO, Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i 

financije, Vilma Stankić -  Voditeljica Odsjeka za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove, Zoran Karlić -Viši 
stručni suradnik za društvene djelatnosti i informiranje i Sandra Jurasić – Viša referentica za uredsko poslovanje u 
svojstvu voditelja zapisnika,  

- predstavnik tvrtke Vodovod Labin d.o.o.: Alen Golja, direktor, 
- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Katarina Perković Šoštarić (5 portal), Robi Selan (Labinština.info.) i 

Branko Biočić (Glas Istre). 
 

Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 
 

Započeto u 18:00 sati.  
 
 

Predsjednik vijeća Silvano Uravić otvara 6. redovnu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, pozdravlja sve 
prisutne, te poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 11 od 13 vijećnika, a da je nedostaju Mauricio Bajerić i Ivan Vozila, 
oboje opravdano, Predsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji o dvanaest točaka. 
Sukladno članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani 
prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, a sukladno članku 45. Poslovnika predlaže da se točke 9., 10. i 11. 
Prebace za sljedeću sjednicu koja se planira sazvati za sljedeći tjedan, za četvrtak, što vijećnici prihvaćaju.   
Predsjednik vijeća zaključuje valjanost dnevnog reda s predloženom izmjenom, te se prelazi na obradu istog. 
 
Ad. 1.) Verificiranje zapisnika sa 5. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan održane dana 5. rujna 
2024. 
 
Predsjednik vijeća poziva vijećnike da iznesu primjedbe na zapisnik ukoliko ih imaju, no primjedbi na zapisnik od 
strane vijećnika nije bilo, te se isti usvaja. 
 
Ad. 2.) Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na statusnu promjenu pripajanja trgovačkih društava 
VODOVOD LABIN d.o.o. i ALBANEŽ d.o.o. trgovačkom društvu VODOVOD PULA d.o.o.   
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja direktoru tvrtke Vodovod Labin d.o.o. Labin gdinu. Alenu Golja.  
A. Golja pozdravlja prisutne i ukratko obrazlaže proceduru gospodarenja vodom na nivou Istarske županije i države, 
navodeći da je u konačnosti Ustavni sud rekao da je način upravljanja vodnim resursima u domeni RH. Nakon 
obrazloženja, Predsjednik vijeća otvara raspravu. Grad Labin, općine Raša, Pićan, Sv. Nedjelja i Kršan, a naknadno 
su se priključili Gračišće i Cerovlje s obzirom na uslužno područje, zajednički i jedinstveno pregovaraju radi 
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ostvarivanja osnovnih ciljeva. Jedan od ciljeva je da ostane podružnica Labin unutar Vodovoda Pula, što obrazlaže. 
Bitno je naglasiti da svi zaposlenici Vodovoda Labin ostaju zaposleni samo po drugoj sistematizaciji nakon spajanja. 
Potom obrazlaže proceduru pripajanja i kako će sve funkcionirati nakon što se Vodovod Labin pripoji Vodovodu 
Pula. Smatra da su u skladu sa zakonskim mogućnostima maksimalno napravili da Vodovod Labin kao podružnica 
ima dozu samostalnosti, što također obrazlaže. 
 
Predsjednik vijeća otvara raspravu. 
B. Rogić iznosi kako se osjeća mirnije budući Vodovod Labin ipak zadržava određenu samostalnost usred 
pripajanja. Što se tiče aglomeracije, smatra da je to jedna velika investicija za dobrobit građana, te isto pohvaljuje.  
Š. Mujić postavlja pitanje rješavanja problematike azbestnih cijevi vodospreme u Potpićnu, koje obrazlaže 
primjerima problema. 
A. Golja vezano uz projekt aglomeracije odgovara kako je to bio jedan od uvjeta da podružnica Labin ima upravljanje 
nad tako velikim strateškim projektima, te iznosi druge planirane projekte. Što se tiče rekonstrukcije cijevi, iznosi 
koliko je dosad potrošeno samo na rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, te sad slijedi izrada dokumentacije da to 
bude napravljeno kako treba. Navodi probleme koje imaju na svom području, a zbog sve veće izgrađenosti i sve 
većeg broja priključaka, no svake godine pokušavaju kroz investicijske cikluse doći do određenih sredstava, što 
obrazlaže. Navodi da je Općina Kršan četvrta po redu u veličini udjela u Vodovodu Pula, što je puno, pa se nada da 
će se uspjeti realizirati sve potrebne investicije u narednom periodu. 
S. Uravić iznosi kako mu je jasno da je moralo doći do pripajanja vodovoda, no dobro je da će podružnica Labin biti 
samostalna pri odabiru određenih radova na području Labinštine. Problematika pucanja cijevi je činjenica na našem 
području. Navodi kako Općina Kršan ima veliki udio u vodovodu, no kako je to i jedina općina s područja Labinštine  
koja je 5 milijuna eura proslijedila u temeljni kapital Vodovoda Labin, odnosno projekt vodovoda Brestova, tako da 
moli da se ima afiniteta prema tim iznosima kad se bude odabiralo gdje će se ulagati. 
A. Golja odgovara kako će se nanovo izraditi procjena imovine, tako da sve te predane cijevi će se nanovo 
valorizirati i pripisati Općini Kršan, tako će taj dio biti u kapitalo. Navodi kako se na je uvijek bilo solidarno, te su se 
uvijek određivale investicije koje su prioritetne, te će tako biti i dalje. 
R. Carić se osvrće na proces pripajanja vodovodu Pula, te izražava zadovoljstvo jer vjeruje da je ovo što je 
postignuto najbolja moguća situacija koja se mogla ispregovarati za Labinštinu, a time i za Općinu Kršan. Čestita 
direktoru i njegovu timu i cijeloj skupštini na trudu koji su uložili u pregovaranju i krajnjem ostvarenju. Što se tiče 
investicija na području Općine Kršan, smatra da je Vodovod Labin kroz ovih par godina njegova mandata svakako 
imao sluha. Što se tiče investicije rješavanje vodospreme u Potpićnu, tu se treba još dogovoriti, a nada da će to biti 
riješeno čim prije, te da će ući u plan vodovoda za 2025. 
B. Rogić vezano uz rekonstrukciju vodovodne mreže Čepić – Kožljak – Šušnjevica napominje da je sad puno bolja 
situacija, iako je to bio najveći problem vjerojatno  na Labinštini, no kako još nije kako treba u potpunosti, te moli da 
se pri planu za 2025. i taj dio uzme za obzir. 
 
Nakon rasprave prelazi se na glasovanje, a slijedom kojeg se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 
SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA STATUSNU PROMJENU PRIPAJANJA TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
VODOVOD LABIN D.O.O. I ALBANEŽ D.O.O. TRGOVAČKOM DRUŠTVU VODOVOD PULA D.O.O. 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
S. Uravić predlaže pauzu u 18:30 sati. 
 
Sjednica se nastavlja u 18:35 sati. 
 
 
Ad. 3.) Prijedlog Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Kršan za 2024.  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, a koja iznosi kako je u skladu sa zakonskom obvezom, 
sastavljen je Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Kršan za 2024. godinu, koji  sadrži Opći i Posebni 
dio, obrazloženje općeg dijela i Posebne izvještaje. Podaci iz Općeg i Posebnog dijela nadopunjuju podaci iz 
posebnih izvještaja i drugih pokazatelji važnih za uvid u stanje i poslovanje Općine Kršan. Financiranje javnih 
rashoda u razdoblju od 1 siječnja do 30. lipnja  2024. izvršeno je na osnovi: Proračuna Općine Kršan za 2024. 
godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu  koji je usvojen na sjednici Općinskoga vijeća 14. prosinca 2023. 
godine, a objavljen je u Službenom glasilu Općine Kršan broj 20/23. od 20. prosinca 2023.  Prihodi i primici planirani 
su u iznosu od 9.822.762,00 eura, dok su rashodi i izdaci planirani u visini od 10.255.966,15  eura. Razlika od 
433.204,15 eura  odnosi se na planirani višak sa kojim se predviđa zaključiti 2023. godina. Na taj način se postigla 
ravnoteža proračuna. Načelnik Općine Kršan je 5. veljače 2024.  donio Odluku o  I. preraspodjeli sredstava 
planiranih u Proračunu Općine Kršan za 2024.godinu,  koja je objavljena u  „Službenom glasilu Općine Kršan“, broj 
2/24). Ovom Odlukom Općinski načelnik preraspodjeljuje sredstva unutar proračunskih razdjela i  stavaka Posebnog 
dijela Proračuna, te se ne mijenja  iznos ukupno planiranih rashoda i izdataka Proračuna Općine Kršan za 2024. 
godinu. U razdoblju od 1.siječnja do 30.lipnja 2024. Općina Kršan je ostvarila je ukupan prihod u visini od 
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1.687.956,24 eura ili 17,18% plana.  U isto vrijeme rashodi i izdaci iznose 1.601.169,93 eura ili 15,62 % plana. Isto 
je rezultiralo ovogodišnjim viškom u iznosu od 86.786,31 eura, čime se manjak iz prethodnih godina smanjio i u 
ovom momentu iznosi 300.047,25 eura, što se planira pokriti iz prihoda do kraja godine. Riječ je o konsolidiranom 
manjku koji se sastoji od manjak Općine Kršan u iznosu od -306.788,90 eura, viška Dječjeg vrtić Kockica u iznosu 
od  1.375,01 eura, viška Interpretacijskog centara Vlaški puti u iznosu od 5.366,64 eura.   
 
Nakon detaljnog obrazloženja, S. Uravić otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE KRŠAN ZA 2024. 
 
u tekstu kako je predložen, a isti čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 3.1.) Odluka o I. preraspodjeli sredstava planiranih u Proračunu Općine Kršan za 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku R. Carić. 
R. Carić daje kratku informaciju kako je izvršena je preraspodjela sredstava na način da je pozicija Usluge ažuriranja 
računalnih baza umanjena za 2.525 Eura, dok je za taj iznos uvećana pozicija Poštarina, koja je sada povećana na 
iznos 7.025 EUR, a sve radi sklapanja ugovora s Hrvatskom poštom.  
  
Predsjednik vijeća otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo konstatira da je informacija primljena na znanje. 
 
Ad. 4.) Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Kršan za razdoblje siječanj/lipanj 2024. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku  R. Cariću. U svom obrazloženju Načelnik uglavnom zahvaljuje 
svima koji su sudjelovali u izradi istog, navodi kako je sve izneseno u materijalu, te poziva vijećnike na postavljanje 
pitanja ukoliko ih imaju.  
Predsjednik vijeća otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo konstatira da je Izvješće primljeno na znanje. 
 
 
Ad. 5.) Prijedlog Proračuna Općine Kršan za 2025. i projekcija za 2026. i 2027.  -  I. čitanje 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja R. Licul Ilijević, koja daje iznosi kako su Prijedlogom Proračuna Općine 
Kršan za 2025. planirani su ukupni prihodi i primici u iznosu od 8.104.590,00, dok su  ukupno rashodi i izdaci 
planirani u  iznosu od  8.194.365,00 eura. Razlika od 89.775,00 eura je planirani višak s kojim se predviđa zaključiti 
2024. godina. Na taj se način  postigla ravnoteža proračuna. Rezultat poslovanja  za 2024. godini će se utvrditi 
Godišnjim obračunom proračuna za 2024. te će se eventualne korekcije ugraditi u I. Izmjene i dopune Proračuna  za 
2025. Prijedlog proračuna za 2026. godinu projiciran je u iznosu od 33.566.463,00 eura, a za 2027. godinu u iznosu 
od 33.283.176,00 eura. Predstavničko tijelo usvaja proračun za 2025. godinu i projekcije za slijedeće dvije godine,  
odnosno za 2026. i 2027. godinu na razine skupine ekonomske klasifikacije, i to u roku koji omogućuje primjenu 
proračuna s 1. siječnja 2025. Stoga je važno pristupiti donošenju temeljnog akta jedinice lokalne samouprave, a sve 
kako bi se donošenjem istog omogućilo neometano funkcioniranje općine početkom iduće proračunske godine, te 
kako bi svi korisnici sredstava proračuna mogli na vrijeme i neometano moći ostvarivati svoja prava. Na proračun je 
upućen vrlo veliki broj korisnika počevši od naših najmlađih, predškolskog i školskog odgoja i obrazovanja, preko 
vatrogastva, hitne medicinske pomoći i drugih zdravstvenih usluga, socijalne skrbi o najpotrebitijima te skrbi o 
starijima uz održavanje standarda adekvatnog komunalnog, prostornog uređenja i zaštite okoliša, pa je time više 
jasnija i potreba za donošenjem temeljnog akta općine. 
 
Tijekom izlaganja u prostoriji nestaje električna energija, pa Predsjednik vijeća predlaže pauzu u 19:23 sati. 
 
Sjednica se nastavlja u 19:30 sati.  
 
Budući električne energije još nema, Predsjednik vijeća predlaže da se zbog novonastalih uvjeta skrate izlaganja, a 
da se ipak nastavi s razmatranjem planiranih odluka, što vijećnici prihvaćaju. 
 
R. Licul Ilijević završava svoje izlaganje, nakon kojeg Predsjednik konstatira da je ovo bilo prvo čitanje i da je 
primljeno na znanje. A umoljava vijećnike da se zbog otežanih uvjeta zbog nestanka električne energije obrade 
točke 7. i 8. da bi se krenulo u postupak prodaje.  
 
Ad. 6.) Prijedlog  konačne Odluke  o prodaji nekretnina  suvlasništvu Općine Kršan  
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja G. Fable, koja iznosi kako se radi o prodaji tri suvlasnička dijela nekretnina 
gdinu. Neviju Bučiću iz Plomina, te se time ostvaruje 32.520,00 EUR, obrazlaže postupak natječaja.  
Nakon kratkog obrazloženja Predsjednik vijeća otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo prelazi se na 
glasovanje. Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
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ODLUKA  

O PRODAJI NEKRETNINA  SUVLASNIŠTVU OPĆINE KRŠAN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 7.) Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu / suvlasništvu 
Općine Kršan  
 
Predsjednik vijeća ponovno daje riječ obrazloženja G. Fable, koja iznosi kako je vijećnicima upućen prijedlog prodaje 
četiri nekretnine, no kako su u međuvremenu pristigla još dva pozitivna mišljenja procjeniteljskog povjerenstva, 
danas je vijećnicima dostavljen izmijenjeni prijedlog odluke za ukupno šest nekretnina. Obrazlaže detalje nekretnina 
i proces provođenja njihove prodaje.  
Nakon izlaganja Predsjednik vijeća otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA  
O RASPISIVANJU JAVNOG NATJEČAJA ZA PRODAJU NEKRETNINA 

U VLASNIŠTVU / SUVLASNIŠTVU OPĆINE KRŠAN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
Ad. 8.) Prijedlog imenovanja predstavnika Općine Kršan u Nadzornom odboru društva  VODOVOD LABIN 
d.o.o. 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja načelniku R. Carić, koji upoznaje kako je od strane Vodovoda Labin 
pristigao zahtjev za imenovanje jednog predstavnika Općine Kršan u Nadzornom odboru Labin, budući je 
dosadašnjem istekao mandat. Predlaže da se imenuje član koji je bio i do sada, gdin. Ivan Vozila.   
Nakon obrazloženja Predsjednik vijeća otvara raspravu, no budući prijavljenih nije bilo prelazi se na glasovanje. 
Glasovanjem se jednoglasno s 11 glasova ZA, 0 PROTIV I 0 SUZDRŽAN donosi 
 

ODLUKA  
O PRIJEDLOGU PREDSTAVNIKA OPĆINE KRŠAN ZA ČLANA  
NADZORNOG ODBORA TD VODOVOD LABIN D.O.O. LABIN 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 

 
 
Predsjednik vijeća umoljava članove vijeća da se zbog otežanih uvjeta rada odnosno zbog nedostatka električne 
energije točka Razno ne održi, već da se prebaci za sljedeću sjednicu, što vijećnici nakon kraće rasprave prihvaćaju. 
 
Predsjednik vijeća zahvaljuje svima na dolasku i izlaganju, te zaključuje sjednicu u 19:50 sati. 
 
 

      Voditelj zapisnika       Predsjednik Općinskog vijeća  
 

                  Sandra Jurasić, v.r.                                        Silvano Uravić, v.r. 


